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Питање постављено Институту за метрологију БиХ – “Које су, према закону, обавезе и 

надлежности Института за метрологију БиХ, да ли имају надлежност да врше надзор и 

верификацију акредитованих лабораторија (или само издавање лиценци). Ако имају, 

зашто то не раде на територији цијеле БиХ и зашто то раде само на простору једног 

дијела ФБиХ?“ 
 


